
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 10. juli 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 3

Kan ministeren bekræfte, at mælken til ost er varmebehandlet, og at ost dermed ikke er

et problem at anvende i fælder, som er udsat til bekæmpelse af den invasive art mår-

hund? Er det korrekt, at der ikke findes videnskabelige begrundelser for, at ost ikke må

anvendes som lokkemad?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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